
Plantaardige sectoren denken na 
over ambities op 20 jaar
We bevinden ons in het eerste deel van ons strategietraject 
waar iedereen zijn stem kan laten horen rond sectorale 
thema’s. Na de dierlijke sectoren gaan ook de bestuurs-
leden van de plantaardige provinciale vakgroepen aan de 
slag met de thema’s die het Hoofdbestuur van Boerenbond 
naar voren schoof. Komende weken polsen we ook naar 
meningen, gedachten en inzichten op het vlak van de 
gebiedsthema’s.

Tom Dewanckele

Voor de plantaardige 
sectoren was 22 
november een belang-

rijke dag in ons strategietraject. 
Er vond aan de oostkant van 
het land een sessie plaats voor 
de vakgroep Groenten en aan 
de westkant een sessie voor de 
vakgroepen Groenten, Fruit en 
Akkerbouw. In CC De Mast-
bloem in Kruisem gingen drie 
groepen aan de slag rond the-
ma’s als inzicht in de markt, 
risicobeheer, plantengezond-
heid en samenwerking.

Rechtstaan voor  
jouw mening
De avond verliep opnieuw via 
de methodiek waarbij het 
gesprek staand en bewegend 
werd gevoerd. Eric Deryck, 

tomatenkweker uit Melsele, 
vertelt het als volgt: “Het was 
leuk om eens niet gewoon aan 
een tafel te zitten, maar recht-
staand elkaars ideeën en 
meningen te horen. Het wordt 
fysiek duidelijk gemaakt of je al 
dan niet akkoord gaat met wat 
gezegd wordt. Als je akkoord 
gaat, ga je echt bij die persoon 
staan. Indien niet akkoord, kies 
je voor de andere kant van de 
ruimte. Zo kwamen we soms 
tot verrassende inzichten en 
nieuwe ideeën.”

Stem laten horen
Consulent Akkerbouw Karo-
lien Cools gaf aan dat het niet 
eenvoudig was om bestuursle-
den warm te maken voor de 
sessies, maar dat het toch van 
cruciaal belang is dat ze mee 
aangeven hoe zij de toekomst 
zien. Binnenkort zullen de 
siertelers en de leden van de 
provinciale vakgroepen Melk-
vee uit het oosten van Vlaan-
deren dit deel van het traject 
afronden. Daarna zullen we 
alle info verwerken die uit de 
verschillende gesprekken naar 
boven kwam. Op basis van alle 
input en inzichten zal het 
Hoofdbestuur finaal keuzes 
maken. 

Opstart gesprekken 
gebied
Uit de stakeholderbevraging 
kwam naar voren dat we als 
land- en tuinbouwers zorg 
moeten dragen voor het land-

schap. Op zich niet onlogisch 
wanneer de helft van het 
Vlaamse land door boeren 
wordt bewerkt. Als sector 
moeten we ons bewust zijn van 
het ruimtelijk beslag dat we 
innemen. In het gebiedstraject 
dat nu volgt, zullen we daarom 
samen met de bestuursleden 
uit de regioraden en bedrijfs-
gilden nadenken over thema’s 
zoals de verwevenheid in het 
landschap, biodiversiteit, de 
inplanting van gebouwen,  
welzijn, herwaardering, de toe-
gang tot grond ...   n

  www.boerenbond.be/ 
voedmeedetoekomst
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Beweging

De avond verliep opnieuw via de methodiek waarbij het gesprek staand en bewegend werd gevoerd.

Ben jij geen bestuurslid en  
wil je toch graag deelnemen? 
Spreek je bestuur of sector-
consulent aan. Alle data en 
locaties zijn te vinden op onze 
website.
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